



FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME

11 route Suisse CH-1295 Mies / Switzerland-Suisse

Tél. (+41-22) 9 509 500 Fax (+41-22) 9 509 501

E-mail: info@fim.ch – card@fim.ch - <http://www.fim.ch>

To the new applicants of a FIM Press Card

Re: Issue of the FIM Press Card

Dear Sirs,

Please find attached the application form for the **FIM Press Card**. Please note: this form concerns only the **new applicants**. Current holders of a FIM press card can directly apply for renewal in the website with their login and password.

In order to take your request into consideration, we should like to draw your attention to the following points:

- It is imperative that **every question** appearing on this form be duly completed.
- It is of utmost importance that **all requested documents** be attached.
- It is imperative that your application **be approved by the National Motorcycling Federation** which must stamp and sign the application.

Furthermore, please note the following points :

- The FIM Press Card is issued only for the discipline(s) covered by the holders and is valid only at the corresponding events.
- There will be **no exchange of correspondence** with regard to the issuing of the FIM Press Card.
- Refusals will be neither justified nor notified in writing.
- The renewal of the FIM Press Card is made electronically through the FIM website.
- The validity of the FIM Press Card is of two years as from the date of issue.
- The FIM Press Card does **not** carry with it the right to film without the authorisation of the Promoter and/or Organiser.
- The FIM Press Card is **not** a Press Pass. It is merely a document which entitles its holder to receive a non-permanent, one-event media FIM Pass directly from the Organiser of an event.
- Accreditation requests at an event shall apply only when the holder of a FIM Press Card has registered in writing at least one week in advance.
- The holder of the FIM Press Card agrees to abide by the rules, conditions and limitations imposed by the Organisers to ensure the proper and safe running of the event.
- **The FIM Press Card is issued to the holder at his own risk and he assumes full responsibility for it. This card is not transferable and improper use will result in its immediate withdrawal and cancellation.**

We thank you in advance for your understanding. Our aim is to issue the FIM Press Card only to professionals working in the field of the motorcycling sport and to avoid any possible abuse.

With best regards,

Yours sincerely,

Guy MAITRE
Chief Executive Officer



FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME

11 route Suisse CH-1295 Mies / Switzerland-Suisse

Tél. (+41-22) 9 509 500 Fax (+41-22) 9 509 501

E-mail: info@fim.ch – card@fim.ch - <http://www.fim.ch>

Aux nouveaux requérants de la Carte de Presse FIM

Concerne : Délivrance de la Carte de Presse FIM

Messieurs,

Vous trouverez ci-joint le formulaire de demande de **Carte de Presse FIM**. Veuillez noter que ce formulaire ne s'adresse qu'aux **nouveaux requérants**. Les actuels détenteurs d'une carte de presse FIM peuvent faire leur demande de renouvellement par le site Internet avec leur code et leur mot de passé.

Afin que votre demande soit prise en considération, nous souhaitons attirer votre attention sur les points suivants:

- Il est indispensable de remplir **toutes les rubriques** de ce formulaire.
- Il est indispensable de joindre **toutes les pièces requises**.
- Il est indispensable que la **Fédération Motocycliste Nationale approuve votre demande** en timbrant et signant votre demandé, sans quoi cette dernière ne pourra pas être prise en considération.

D'autre part, nous tenons à vous rappeler les points suivants :

- La Carte de Presse FIM est uniquement émise pour la/les discipline(s) couverte(s) par les détenteurs et n'est valable qu'à ces manifestations.
- **Aucune correspondance** ne sera échangée à propos de la délivrance de la Carte de Presse FIM.
- Les refus ne seront pas motivés ni notifiés par écrit.
- Le renouvellement de la Carte de Presse FIM est effectué électroniquement par le site Internet de la FIM.
- La validité de la Carte de Presse FIM est de deux ans à partir de la date d'émission.
- La Carte de Presse FIM **ne donne pas** le droit de filmer sans l'autorisation préalable du Promoteur et/ou de l'Organisateur.
- La Carte de Presse FIM **n'est pas** un Laissez-Passer de presse. C'est un document qui permet à son titulaire de recevoir un Laissez-Passer "Média" FIM pour une seule manifestation, non-permanent, directement de l'Organisateur de la manifestation.
- Les demandes d'accréditation à une manifestation ne peuvent se faire que lorsque le titulaire d'une Carte de Presse FIM s'est annoncé par écrit, au minimum une semaine à l'avance.
- Le titulaire de la Carte de Presse FIM s'engage à respecter les règles, conditions et limitations imposées par les Organismes pour un bon déroulement de la manifestation, en toute sécurité.
- **La Carte de Presse FIM est utilisée par son titulaire sous sa responsabilité exclusive et à ses risques et périls. Cette carte n'est pas transmissible et tout abus entraînera son retrait et son abrogation immédiats.**

Nous vous remercions de votre compréhension. Notre but est de délivrer la Carte de Presse FIM aux seuls professionnels travaillant à la diffusion des informations relatives au sport motocycliste et d'éviter tout abus éventuel.

Meilleures salutations sportives.


Guy MAITRE
Directeur Général



FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME

11, route Suisse - CH - 1295 MIES / Fax n°. (+41-22) 950 950 1 / E-mail: card@fim.ch / Internet : www.fim.ch

Reserved for FIM Use Only

Application for a FIM Press Card

Please fill in this form in BLOCK CAPITALS after having read carefully the enclosed letter

1. Mrs/Miss/Mr. Family Name _____ First Name _____
Nationality _____ Date of birth _____
Full address (with country) _____
Telephone _____ Telefax _____ E-mail _____

2. Tick where applicable:

Profession : Journalist ☐ Photographer ☐

N.B. : The FIM Press Card does not carry with it the right to film

Discipline : Road Racing ☐ Motocross ☐ Trial ☐
Enduro ☐ Track Racing ☐

3. Name and address of the Press companies for which you work/collaborate:

Name _____

Address _____

Internet site _____

Telephone _____ Telefax _____ E-mail _____

Name of Editor _____

Attach a declaration certifying your collaboration with the above company for the following season and for the respective disciplines.

4. Please attach press cuttings of articles published under your name in newspapers and/or magazines during the previous year.

5. Give the name and address of your national Association of Professional Sports Journalists of which you are a full member in your country (also attach a **photocopy of your current professional membership card**)

I certify that the above information is correct and I accept the conditions of issue of the FIM Press Card.

Date _____ Signature _____

Stamp and authorised signature of the **National Motorcycle Federation (FMN)** approving the application to obtain a FIM Press Card (**Important: no new FIM Press Card will be issued without the formal approval of the National Motorcycle Federation.**)

Date _____ Stamp and authorised signature of the National Motorcycle Federation _____



FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME

11, route Suisse - CH - 1295 MIES / Fax n° (+41-22) 950 950 1 / E-mail: card@fim.ch / Internet : www.fim.ch

Ne pas Remplir

Demande de Carte de Presse FIM

Veillez compléter ce formulaire en MAJUSCULES après avoir lu attentivement la lettre ci-jointe

1. Mme/Mlle/M. Nom _____ Prénom _____

Nationalité _____ Date de naissance _____

Adresse (avec pays) _____

Téléphone _____ Téléfax _____ E-mail _____

2. Veuillez cocher ce qui convient :

Profession : Journaliste ☐ Photographe ☐

N.B. : La Carte de Presse FIM ne donne aucun droit de filmer

Discipline : Vitesse ☐ Motocross ☐ Trial ☐

Enduro ☐ Courses sur Pistes ☐

3. **Nom et adresse des organismes de presse pour le compte desquels vous travaillez /collaborez :**

Nom _____

Adresse _____

_____ Adresse Internet _____

Téléphone _____ Téléfax _____ E-mail _____

Nom du Rédacteur _____

Joindre une déclaration attestant votre collaboration avec les organismes cités pour la prochaine saison, en faisant préciser les disciplines concernées.

4. Veuillez joindre des coupures de presse d'articles publiés sous votre nom dans des journaux et/ou magazines durant l'année précédente.

5. Veuillez indiquer le nom et l'adresse de votre Association de Journalistes Sportifs Professionnels dont vous êtes un membre de plein droit (joindre **une photocopie de votre carte professionnelle de membre de l'année en cours**) :

J'atteste que les informations ci-dessus sont exactes et j'accepte les conditions de la délivrance de la Carte de Presse FIM.

Date _____ Signature _____

Timbre et signature autorisée de la **Fédération Motocycliste Nationale (FMN)** approuvant votre demande d'obtention d'une Carte de Presse FIM. (**Important : aucune nouvelle Carte de Presse FIM ne sera délivrée sans l'accord formel de la Fédération Motocycliste Nationale**)

Date _____ Timbre et signature autorisée de la Fédération Motocycliste Nationale _____